
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 

LINKÖPINGS HUNDUNGDOM 

2024 

 

Medlemmar 
Vid årets slut fanns 632 st medlemmar varav 266 st är i ålder 6-25 år. 
Vi i styrelsen tror att den stora ökningen av medlemmar beror på våra ändrade regler 
gällande kurs hos oss; för att delta behöver man vara medlem numera. 
 
Medlemsutveckling de senaste åren:  
2002: 160 st  2003: 189 st  2004: 286 st  2005: 306 st 
2006: 276 st  2007: 301 st  2008: 332 st  2009: 335 st 
2010: 318 st  2011: 237 st  2012: 365 st  2013: 267 st 
2014: 261 st  2015: 280 st  2016: 270 st   2017: 281 st 
2019: 266 st   2020: 249 st  2021: 412 st  2022: 531 st 
2023: 620 st  2024: 632 st 

Styrelsen 
Följande personer har ingått i 2024 års styrelse:   
 
Ordförande  Olivia Gustafsson (vald på 1 år) 
Vice Ordförande Malin Öster (vald på 1 år) 
Sekreterare  Sofie Uppman Bruce (vald på 2 år) 
Kassör  Rolf Gustavsson (vald på 1 år)  
Ledamöter  Ing-Christin Lindblom (vald på 2 år) 
   Yvonne Öster (vald på 1 år) 
   Elin Fahlander (vald på 1 år) 
 
Suppleant  Ida Wessberg (vald på 1 år) 
   Pauline Siljegren (vald på 2 år) 
Adjungerad  Hanna Hedlund (vald på 1 år) 



Styrelsemöten 
Linköpings Hundungdom har under verksamhetsåret 2024-2025 haft  12 stycken 
styrelsesammanträden mellan mars-februari. 

 

Kurser och aktiviteter 
Kurser  
 
Vi har under året haft 63 kurser fördelat på Rallylydnad, Agility, Lydnad, allmänlydnad, 
Freestyle och HtM.  
Vi har under året utbildat 2 nya instruktörer i Freestyle.  
 
Sommarläger 2024 
 
Linköpings hundungdom anordnade läger 16 till 18 augusti. På lägret deltog 20 
barn/ungdomar mellan 7 - 17 år. Lägret är väldigt attraktivt och blev fullbokat på bara en 
kväll.  
De fick träna/prova på agility, NW, Hoopers och lärde sig några trix. Varje grupp gjorde 
även en berättelse med hjälp av AI. Lägret avslutades med att de visade upp sina trix för 
föräldrar och andra anhöriga samt att de sprang en blåbärs bana i agility.  
 
Barnkurs/lekskola 
 
Vi har vid två tillfällen under hösten haft lekskola för barn under 10 år. Lägret var 
finansierat med bidrag av Linköpings kommun. Varje tillfälle var två timmar med avbrott 
för fika. De fick på ett lekfullt sätt gå en bana med olika hinder, som skulle påminna lite 
om vad som finns i naturen. Barnen fick testa på att använda klickers och så fick de lära 
sig att få hunden att gå slalom mellan benen.  
 
Ungdoms DM 
8 september arrangerade vi Östergötlands första distriktsmästerskap för ungdomar i 
grenarna Agility, Rallylydnad, Freestyle och Heelwork to Music på klubben. 
 
Agility 
 
Elin Fahlander har varit sammankallande 
 
Kurser 

● Kurser för nybörjare till tävlingsnivå under hela året 
 
Samträning 

● Barnagility 
● Ungdomsagility 
● Nollklassträning 



● Veckans bana under sommaren 
● Agilitydygn 

 
Tävling 

● Officiell tävling 2xHo2, 2xAg2,  2xAg3 
● UDM 
● Julhoppet 
● Nyårshoppet 
● Halloweenhoppet 
● Blåbärstävling clear round 29/6 
● Tunnelrace 23/6 
● Alla Hjärtans dag-hoppet 

 
Sektionen 

● Påbörjat samarbete med klubbar i närheten 
● Inköp av A-hinder och balans 
● Hinderflytt in och ut inklusive tvätt och reparation av hinder 
● Upprustning av hinder 
● Tagit över ansvaret för plan 2 och 3 

 
Klubbmästerskap 2024 
 

ÖPPEN BLÅBÄR VUXEN BLÅBÄR BARN 

XS 
1. Cecilia Karimi 

Malmberg & Milo 
 
S 

1. Alice Söderman & 
Tobi 

2. Tanja Nestserava & 
Charlie 

 
M 

1. Olivia Gustafsson & 
Kida 

2. Agnes Djurberg & 
Mynta 

 
L 
Ingen klubbmästare 

1. Ann-Sofie Sundman & 
Knott 

 
XL 

1. Anette Therén & Ylle 

XS 
1. Elisabeth Andersson 

och Fia 
 
S 

1. Jessica Holmström & 
Wilya 

2. Olivia Gustafsson & 
Alba 

3. Rolf Gustavsson & 
Titti 

 
M 

1. Maria Stålbrand & 
Rossi  

2. Hanna Johansson & 
Ester 

3. Alice Johansson & 
Mister 

 
L 

1. Agnes Nordh & Simba 
2. Helena Skansén 

Nyberg & Maya 

XS 
1. Ebba Hedlund & 

Riley 
2. Alma Nyman-Thorell 

& Zorro 
 
S 

1. Linn Witthammar & 
Aurora 

 
M 
Ingen klubbmästare 
 
L 
Linnea Wagner & Tilli 
 
XL 
Ingen start 
 



2. Cecilia Ernvik & Della 
3. Monica Gudinge & Kit 

 
 

 
XL 

1. Anna Kind & Ozzy 
2. Irene Devenney & Milla 

 
 
Freestyle/HTM 
 
Samträningar vår och höst genomförda: 
 
4 - ca 15 deltagare/gång.  
En samträning med gratis 1 h"intro för nybörjare". Alla samträningar har varit gratis för upp 
till 18 år.  
 
 
Tävlingar genomförda: 
 
3/1 Nyårssnurren 
Kvällstävling 
Dubbel FS 2, enkel HtM 1 & TtM 
 
24/3 Snart är det vår-dansen 
Officiell klass 2 och 3 i både FS och HtM. Inofficiell TtM. Dubbla klasser i allt. 
 
4/5 May the fourth be with you 
Officiell tävling i freestyle och inofficiell TtM (lagklass). Dubbla klasser i allt. 
 
5/5 Cinco de Mayo 
Officiell tävling i HtM (heelwork-to-music) och inofficiell TtM (lagklass). Dubbla klasser. 
 
20/7 Semestersabotören dag 1 
Dubbla klasser officiell HtM (heelwork-to-music) och dubbla klasser inofficiell TtM 
(teamwork-to-music, lagklass) 
 
21/7 Semestersabotören dag 2 
Dubbla officiell freestyleklasser samt dubbel inofficiell TtM (lagklass). 
 
5/10 Oktoberfesten med AFEC-kval 
Officiella dubbla klasser i FS 1-3 & HtM 1-3 samt inofficiell dubbel TtM. 
 
23/11 Håll värmen i november 
Officiella dubbla klasser i klass 3 samt ENKLA officiella starter i klass 1 & 2. 
(Var från början planerad som dubbla alla klasser och även dubbel TtM men då tävlingen 
5/10 blev tokstor fick vi godkänt av SHFK att ta bort ett par klasser) 
 
7/12 KM 
 



Sektionen var också med och genomförde UDM-Östergötland i FS & HtM 
 
 
Övrigt 
 
Agria Freestyle Cup ställdes in under pågående tävlingsår vilket var mycket tråkigt då vi 
hade flera duktiga tävlande ungdomar som skulle fått köra på Mässan om det varit "som 
vanligt". Informationen om att AFC ställts in kom ut väldigt sent till oss arrangörer så både vi 
och ungdomarna trodde dom hade kvalat  
 
Dom tävlande har varit väldigt nöjda! 
 
Samträningarna varierar väldigt mycket i storlek beroende på vilken vecka dom råkar hamna 
på då många FSare jobbar/på annat sätt är uppbokade många onsdagar. 
 
Sektionens funktionärer har också flaggat för att dom känt sig slitna efter 
Semestersabotören och Oktoberfesten. Vi ska försöka att under 2025 ragga funktionärer 
tidigare och på bredare front! 
 
 
Erika Johansson har varit sammankallande 
 
Klubbmästare: 
HTM 1: Sandra Kagevik o Thone 
HTM 2: Linnea Söderman o Hälge 
HTM 3: Erika Johansson o Tammi 
FS 1: Eva Säterberg o Josefin 
FS 2: Linnea Söderman o Hälge 
FS 3: Erika Johansson o Tammi 
FS minior: Alice Söderman o Hälge 
TTM: Team Flax 
 
 
Lydnad 
 
Anita Von Braun har varit sammankallande.  
Lydnaden har haft flera samträningar med många deltagare. I juli arrangerades 
startklass.  
 
Klubbmästare blev i år Anna Karlsson o Danne 
 
NoseWork 
Under våren 2024 hade vi en prova-på dag då medlemmar fick komma o testa på NoseWork 
Vi har under hösten haft 2 st samträningar. 
Första tillfället inriktades mot nybörjare som fick lära in doften eucalyptus med smeller samt 
också prova på söka små enkla inomhus och behållarsök. Till de hundar som kunde doften 
sedan tidigare byggde vi upp större sökområden. 



Vid andra tillfället hjälptes vi åt att bygga upp sök och nu presenterades förutom behållarsök 
och olika inomhussök  klubbens sökparaply och sökplattform. Denna gång var det mestadels 
hundar som var doftsäkra men även nybörjarhundar deltog. 
KM i nosework anordandes 8/12. 
Klubbmästare: Agneta och Lykke 
Inomhussök :Agneta och Lykke 
Utomhus: Bea och Meja 
Fordonsök samt Behållarsök: Anja och Extra 
Pingvinklassen: Carina och Zalto  
 
Klubbstugan/Hallen/Uteplanerna  
Under året har det hänt en del förbättringar både ute och inne på klubben. Vi började 
året med att byta ut mattan i hallen. I samband med detta byttes även sviktpadden under 
för bättre dämpning. Det nya konstgräset kräver lite annorlunda skötsel så vi har köpt in 
nytt rengöringsmedel och en ny dammsugare. I samband med gräsbytet gjordes en 
ommöblering i hallen för att skapa bättre plats. Vi monterade också upp en ny dörr för att 
bättre binda ihop klubbstugan och hallen.   
Belysningen i hallen visade sig också vara i behov av upprustning och vi fick byta ut 
armaturen.  
Vi har länge försökt att skapa belysning ute och under hösten testades ett system med 
ljusslingor. Detta visade sig fungera väldigt bra, så nu är både plan 1 och 2 träningsbara 
när det är mörkt ute. I samband med detta sattes även ljusslinga upp inomhus för att få 
bättre ljus över hela träningsytan.  
 
 
Ekonomi 
Klubben gjorde ett verksamhetsmässigt och finansiellt resultat på ca +79 500 kr. Vi har 
dock en kostnad i form av avskrivningar (värdeminskning på våra stora investeringar de 
senaste åren) på -155 700 kr. Sammantaget blir därför årets resultat ca -76 100 kr.  

De stora ekonomiska händelserna (förutom ordinarie veksamhet) är nya 
konstgräsmattan 386 000 (varav vi fick bidrag från kommunen på 300 000), ny 
sopmaskin 56 000, uppsättning av LED-slingor i hallen 44 000, Upptagning av hål för ny 
ingång till hallen 33 269. 

Kostnaden för utebelysningen uppgick under 2024 till 36 000 kronor, dock har vi problem 
med elen till plan 1 så vi behöver ta in en elektriker under 2025 för att fixa en bättre 
installation. 

2024 var första hela året då vi själva betalade elen. Kostnad för detta blev 60 675. Hyra 
till kommunen för träningshallen uppgick till 190 066 kr. 

Övrigt 
 



  Medlemmars prestationer 2024 
Vi vill gratulera alla klubbens ekipage som visat framtassarna i alla olika tävlingsgrenar 
under året!  
Alla som ska uppmärksammas kommer under årsmötet få pris. 
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